
CELEBRATING EXCELLENCE IN PROCUREMENT AND MATERIEL
MANAGEMENT!

Congratulations to this year's Award Winners! The CIPMM Awards recognize
outstanding individuals, who have made exceptional contributions to the procurement and
materiel management communities across Canada.
 
The CIPMM Awards Ceremony took place in Ottawa, on November 27th, 2024, at CIPMM’s
Community Celebration event. Welcome Remarks were given by Shared Services Canada,
our Premier Partner for the 2025 CIPMM National Workshop.
 
This year, we celebrated not only seasoned leaders who guide and mentor, but also new
professionals who bring fresh ideas and energy to the profession. 
 
This year our Awards categories were:

Rising Star Award: Recognizing new professionals for their outstanding potential and
contributions.

Guiding Light Award: Honouring leaders and mentors who have made a lasting
impact on our community.

The next CIPMM Awards ceremony will take place during the 2025 CIPMM National
Workshop. The CIPMM National Workshop will be held on June 3-5, 2025 in Ottawa. The
nominations process will open in January 2025. Stay tuned for details on how you can help
us recognize the incredible talent within our procurement and material management
communities!

Thank you to those who joined us for this year's celebration. We look forward to continuing
this great tradition of celebrating excellence and achievement!

​​CONGRATULATIONS to the CIPMM Award Winners!

AWARDS PRESENTATION

Rising Star Award in Procurement
James Taylor-Chassé, Shared Services Canada

https://files.constantcontact.com/d7695530101/822ab7a3-bc91-4119-81e9-9057edd1ee18.pdf
https://www.constantcontact.com/landing1/vr/home?cc=nge&utm_campaign=nge&rmc=VF21_CPE&utm_medium=VF21_CPE&utm_source=viral&pn=ROVING&nav=00a0f7a3-5d0d-4303-b860-2ded5cfbb756


(Left to Right): Patrick Comtois (Shared Services Canada), James Taylor-Chassé (Award
Winner, Shared Services Canada), Catherine St. Louis (CIPMM Awards Committee Chair,
Public Services and Procurement Canada)

Rising Star Award in Procurement
Tsibbah Andemariam, Workplace Safety Insurance Board

(Left to Right): Catherine St. Louis (CIPMM Awards Committee Chair, Public Services and
Procurement Canada), Tsibbah Andemariam (Award Winner, Workplace Safety Insurance
Board), Robert Ashton (CIPMM Awards Committee Member, Elections Canada)



Guiding Light Award in Materiel Management
Eric Belisle, Department of National Defence

(Left to Right): Bronwynn Guymer (CIPMM Awards Committee Member, Department of
National Defence), Eric Belisle (Award Winner, Department of National Defence), Catherine
St. Louis (CIPMM Awards Committee Chair, Public Services and Procurement Canada)

Guiding Light Award in Procurement 
Jane Keenan, Treasury Board of Canada Secretariat



(Left to Right): Carolyn Montague (CIPMM President), Jane Keenan (Award Winner,
Treasury Board of Canada Secretariat), Catherine St. Louis (CIPMM Awards Committee
Chair, Public Services and Procurement Canada)

Guiding Light Award in Procurement
Nipa Raichura, Health Canada

(Left to Right): Catherine St. Louis (CIPMM Awards Committee Chair, Public Services and
Procurement Canada), Nipa Raichura (Award Winner, Health Canada)



 
Contact the CIPMM Secretariat if you have any questions or require more information.

CÉLÉBRER L'EXCELLENCE EN MATIÈRE D'APPROVISIONNEMENT ET DE
GESTION DU MATÉRIEL !

Félicitations aux lauréats de cette année !  Les prix de l'ICAGM reconnaissent les
personnes exceptionnelles, qui ont apporté une contribution exceptionnelle aux
communautés de l'approvisionnement et de la gestion du matériel à travers le Canada.

La cérémonie de remise des prix de l'ICAGM a eu lieu à Ottawa, le 27 novembre 2024, lors
de l'événement de célébration communautaire de l'ICAGM. Le mot de bienvenue a été
prononcé par Services partagés Canada, notre partenaire principal pour l'atelier national de
l'ICAGM de 2025.

Cette année, nous avons célébré non seulement les leaders chevronnés qui guident et
encadrent, mais aussi les nouveaux professionnels qui apportent des idées fraîches et de
l'énergie à la profession. 

Cette année, les catégories de prix étaient les suivantes:

Prix de l'étoile montante : Ce prix récompense les nouveaux professionnels pour
leur potentiel et leurs contributions exceptionnelles.

Prix de la Lumière guidante : récompensant les dirigeants et les mentors qui ont eu
un impact durable sur notre communauté. 

La prochaine cérémonie de remise des prix de l'ICAGM aura lieu lors de l'atelier national de
l'ICAGM de 2025. L'atelier national de l'ICAGM se tiendra du 3 au 5 juin 2025 à Ottawa. Le
processus de nomination débutera en janvier 2025. Restez à l'écoute pour savoir
comment vous pouvez nous aider à reconnaître l'incroyable talent au sein de nos
communautés d'approvisionnement et de gestion du matériel !

Merci à tous ceux qui se sont joints à nous pour la célébration de cette année. Nous nous
réjouissons de poursuivre cette grande tradition de célébration de l'excellence et de la
réussite !

FÉLICITATIONS aux lauréats des prix de l'ICAGM !

PRESENTATION DES PRIX

Prix de l'étoile montante en matière d'approvisionnement

mailto:admin@cipmm-icagm.ca
https://files.constantcontact.com/d7695530101/a13e36ff-7bfc-4764-82ce-5ba66727d7ab.pdf


James Taylor-Chassé, Services partagés Canada

(De gauche à droite) : Patrick Comtois (Services partagés Canada), James Taylor-Chassé
(lauréat du prix, Services partagés Canada), Catherine St. Louis (présidente du Comité des
prix de l'ICAGM, Services publics et approvisionnement Canada). 

Prix de l'étoile montante en matière d'approvisionnement
Tsibbah Andemariam, Commission de la sécurité professionnelle et de

l'assurance contre les accidents du travail



(De gauche à droite) : Catherine St. Louis (présidente du Comité des prix de l'ICAGM,
Services publics et approvisionnements Canada), Tsibbah Andemariam (lauréate du prix,
Commission de la sécurité professionnelle et de l'assurance contre les accidents du travail),
Robert Ashton (membre du Comité des prix de l'ICAGM, Élections Canada). 

Prix personne phare en gestion du matériel
Eric Belisle, Ministère de la Défense nationale

(De gauche à droite) : Bronwynn Guymer (membre du Comité des prix de l'ICAGM, ministère
de la Défense nationale), Eric Belisle (lauréat du prix, ministère de la Défense nationale),
Catherine St. Louis (présidente du Comité des prix de l'ICAGM, Services publics et
Approvisionnements Canada). 

Prix personne phare en approvisionnement
Jane Keenan, Secrétariat du Conseil du Trésor du Canada



(De gauche à droite) : Carolyn Montague (présidente de l'ICAGM), Jane Keenan (lauréate du
prix, Secrétariat du Conseil du Trésor du Canada), Catherine St. Louis (présidente du Comité
des prix de l'ICAGM, Services publics et approvisionnements Canada). 

Prix personne phare en approvisionnement
Nipa Raichura, Santé Canada

(De gauche à droite) : Catherine St. Louis (Présidente du Comité des prix de l'ICAGM,
Services publics et approvisionnement Canada), Nipa Raichura (Lauréate du prix, Santé
Canada) 



 
Contactez le secrétariat de I'ICAGM si vous avez des questions ou si vous souhaitez obtenir de

plus amples informations.
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